

NOTIS SEBUT HARGA
(BEKALAN / PERKHIDMATAN)



LEMBAGA BOYA DAN API SARAWAK

1. Sebut harga adalah dipelawa daripada Pembekal / Kontraktor yang berdaftar dengan **Unit Pendaftaran Kontraktor dan Juruperunding (UPKJ)** dalam **Kategori** dan **Jenis Pendaftaran** yang berkaitan serta mempunyai tempoh pendaftaran yang sah untuk membuat tawaran buat masa ini bagi bekalan / perkhidmatan berikut:-

No. Ruj. Sebut Harga	Tajuk Sebut Harga	Pendaftaran Kategori, Kepala & Sub- Kepala
JLS/B&L/07/2023(SH)	MEMBEKAL DAN MENGHANTAR ALAT GANTI KEPERLUAN KAPAL KBA PERMATA HIDRO DAN KJLMWS MUTIARA LAUT	KEPALA II SUBKEPALA 8
JLS/B&L/08/2023(SH)	MEMBEKAL, MENGHANTAR DAN MEMASANG PRINthead, MAINTENANCE CARTRIDGE BERSERTA TONER UNTUK MESIN PENCETAK CANON IMAGE PRGRAf TM-5300 DAN CANON IMAGECLASS mFb33Cdw DI BAHAGIAN OPERASI MARITIM	KEPALA IV SUBKEPALA 8
Tarikh Tutup Sebut Harga: 03 OKTOBER 2023 sebelum jam 12:00 TENGAHARI		

2. Dokumen Sebut Harga hanya akan diserahkan kepada pemilik atau wakilnya yang diberi kuasa secara bertulis oleh Pemilik / Rakan Kongsi / Pengarah Syarikat. Pemilik atau wakilnya hendaklah mengemukakan **SIJIL ASAL UNIT PENDAFTARAN KONTRAKTOR DAN JURUPERUNDING (UPKJ)**, **SIJIL ASAL PENGIKTIRAFAN STATUS BUMIPUTERA** (jika berkenaan) dan **SURAT PERWAKILAN KUASA** (Jika Berkenaan) sebelum dokumen sebut harga diserahkan kepada Pembekal / Kontraktor yang layak.
3. Contoh Dokumen Sebut Harga boleh disemak dan Dokumen Sebut Harga boleh diperolehi mulai **20 SEPTEMBER 2023 HINGGA 03 OKTOBER 2023** pada waktu pejabat di alamat **Jabatan Laut Sarawak (Unit Kecil Perolehan dan Pengurusan Aset - Blok C) Lot 683, Seksyen 66, Jalan Utama, Tanah Puteh, 93619 Kuching, Sarawak.**
4. Dokumen Sebut Harga hendaklah dimasukkan sendiri oleh Pemilik / Wakil Syarikat / Firma ke dalam Peti Tawaran dengan menggunakan **sampul berlakri** serta mempunyai catatan **Nombor** dan **Tajuk Sebut Harga**. Dokumen Sebut Harga hendaklah diserahkan sebelum **jam 12:00 TENGAHARI** pada tarikh tutup di alamat seperti di bawah:-

PENGERUSI LEMBAGA BOYA DAN API SARAWAK
Unit Kewangan, Ground Floor, Block A,
Jabatan Laut Sarawak, Lot 683, Seksyen 66,
Jalan Utama, Tanah Puteh, 93619 Kuching, Sarawak.

5. Dokumen Sebut Harga yang diterima selepas tarikh dan masa tutup tidak akan dipertimbangkan.
6. **LEMBAGA BOYA DAN API SARAWAK** tidak terikat untuk menerima tawaran terendah atau mana-mana tawaran atau memberi apa-apa sebab di atas penolakan sesuatu tawaran tersebut.

MOHAMAD MARZUKI BIN BRAHIM
b.p Pengerusi Lembaga Boya dan Api Sarawak (LBAS)
Tarikh : 19 September 2023